

# 香港青少年钟表技能邀请赛2023 IVE与青年学院学生展才华

## IVE and Youth College students shine at Hong Kong Youth Watch Skills Invitations 2023



香港专业教育学院及青年学院学生，于香港青少年钟表技能邀请赛2023夺得多个奖项。

Students from IVE and Youth College win multiple awards at the Hong Kong Youth Watch Skills Invitations 2023.

由香港钟表业总会主办、卓越培训发展中心（精密工程业）协办的香港青少年钟表技能邀请赛2023于4月举行，旨在推广行业传承文化，同时向业界、学生及家长展示钟表课程的实用性，吸引年轻人投身行业。

The Hong Kong Youth Watch Skills Invitations 2023 organised by the Federation of Hong Kong Watch Trades & Industries in collaboration with Pro-Act Training and Development Centre (Precision Engineering) was held in April 2023. The competition aims to promote the watch and clock industry and the applied nature of related programmes to industry, students and parents, with a view to attracting young people to pursue careers in the field.



嘉宾与参赛学生合照。

Guests pose a photo with the participating students.

活动邀请修读VTC全日制钟表相关课程的学生参赛，让同学一展所长。六名得奖者来自青年学院（九龙湾）的职专文凭（钟表）课程，他们凭其优秀技能，分别获得全场总冠军、亚军、季军及优异奖；冠军则由香港专业教育学院（李惠利）高级文凭（机械工程学）学生夺得。



比赛于青年学院（九龙湾）进行。

The competition takes place at Youth College (Kowloon Bay).

VTC students of watch-related full-time programmes were invited to join the competition. Among the awardees were six students from the Diploma of Vocational Education (Watch and Clock) programme of Youth College (Kowloon Bay) who won the Grand Award, First Runner-up, Second Runner-up and Merit Awards. A student from the Higher Diploma in Mechanical Engineering of IVE (Lee Wai Lee) was named the champion.